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Lokaludvalget takker for jeres henvendelse omkring planerne for midlertidig daginstitution på 

Greisvej og det tilsendte materiale. 

 

Københavns Kommunes forvaltning har ikke inddraget Lokaludvalget i denne sag og vi har heller 

ikke fået tilsendt noget materiale herom før jeres henvendelse. 

 

Foranlediget af jeres henvendelse, har vi anmodet forvaltningen om en orientering om deres 

planer for nye daginstitutioner generelt i bydelen, herunder placeringen af en såkaldt midlertidig 

institution på det grønne areal på Greisvej. 

 

Vi vil på denne baggrund forsøge at komme i dialog med forvaltningen om mulighederne for en 

anden placering, da lokaludvalget i udgangspunktet ikke finder det hensigtsmæssigt at benytte det 

grønne areal til en daginstitution af denne størrelse. 

 

Lokaludvalget ønsker at bevare det grønne bælte på Greisvej som en sammenhængende grøn kile 

med horisont og de muligheder for flere rekreative oplevelser, som I også nævner i jeres brev.  

 

I forhold til den videre proces vil vi gerne invitere jer til en tæt dialog om sagen. 

 

 

 

Mvh 

 

 

Amager Øst Lokaludvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


